
Referat af Mejeri bestyrelsesmøde mandag d. 18.juni 2020 
 

Emne Referat Ansvarlig 

Tilstede Gary, Edel, Hans, Jytte, Søren  

Afbud fra  Benjamin, Poul  

Godkendelse af 
referat  

Ok  

Nyt fra 
formanden 

Intet nyt fra offentlige instanser. 
Han går og passer huset – rent praktisk 
 

Gary 

Økonomi Corona har betydet at færre bookninger, dvs 
færre lejeindtægter, men tilsvarende færre 
udgifter, så foreløbigt ser det ud til at vi 
kommer ud af året med et overskud.  
Ca 150.000kr i banken. 
Merkur har hævet gebyrer – Hans undersøger 
muligheder.  

Hans 

Udlejning Flere har udskudt deres fest bl.a. 
konfirmationer til efteråret, desværre nogle 
faldt sammen så mistet et par lejemål. 
SKb. Kommune er blevet en ny lejer, flere 
aftaler booket ind.  
Der er investeret en del i sprit, og der købes 
holdere til papirhåndklæder + affaldspose.  
 
Trods manglende udlejninger har der 
mærkeligt nok været stillet en del opvask 
levnet ved køkkenvasken.  

 

Generalforsamling Melde ud at vi springer over dette års 
generalforsamling, grundet Corona. Hvis man 
har noget man gerne ville have haft op på 
generalforsamling, så meget gerne henvende 
sig til formand Gary. 
Regnskabet fremlægges på Alken.dk 

Jytte + 
Hans 
sender til 
Knud.  

Forskønnelsesdag
/ Arbejdsdag 

Lørdag d.12.9.  
Planlægges til august 

 

Næste møde Mandag d.17.8. kl 17  

 

 


